
Zprávy z výboru 

 

1) Rekapitulace kongresů ČOS v příštích letech: 

- 2017 Liberec, prezident MUDr.Josef Kučera, Ph.D. 

- 2018 České Budějovice, prezident MUDr.Ladislav Bernát, Ph.D. 

- 2019 Česko-slovenský, Bratislava, prezident MUDr.Irena Klímová, 

viceprezident MUDr.Ivo Marek, Ph.D. 

- 2020 Brno, prezident doc.MUDr.Pavlína Černochová, Ph.D. 

- 2021 Ostrava, prezident MUDr.Agáta Mohammad 

 

2) Prof. Kamínek seznámil výbor společnosti se změnou ve vzdělávacím 

programu v oboru ortodoncie: vedoucí klinického akreditovaného pracoviště 

musí mít pracovní úvazek min. 0,5 a ostatní školitelé dohromady další část 

úvazku, aby byl celkový úvazek všech školitelů na pracovišti byl min. 1,0 

 

3) Výbor rozpracuje kritéria pro terénní ortodontická pracoviště, která mají zájem 

ošetřovat pacienty s rozštěpy; podmínkou bude specializace v oboru 

ortodoncie a návaznost na konkrétní rozštěpové centrum 

 

4) MUDr. Marek byl zvolen členem Councilu EOS pro příští funkční období 

 

5) Výbor připomíná, že plenární schůze ČOS při letošním kongresu 

(22.9.2016 po skončení kongresového kurzu) bude s volbami do orgánů 

ČOS, proto vyzývá všechny členy k hojné účasti a doporučuje rozmyslet 

vhodné návrhy kandidátů 

 
 
MUDr.Jiří Petr 


